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Přítomni: 

PaedDr. Martina Richterová Těmínová, pplk. JUDr. Jaromír Badin, MBA; Robert 

Veverka, MUDr. Pavel Bém, Ing. Květuše Čelikovská, Mgr. Michala Hánová, 

Mgr. Jana Havlíková, Mgr. Vojtěch Janouškovec, DiS., MgA. David Kašpar, 

MgA. Kamila Matějková, Pavel Novák, Mgr. Radka Vetešníková, Mgr. Milena 

Johnová (host), Ing. Monika Weinerová (host), Mgr. Nikola Konečná (host) 

Omluveni: 
MUDr. Petr Popov, MHA, Mgr. Ondřej Počarovský, Mgr. Lenka Vedralová, PhDr. 

Ivan Douda, MUDr. Hana Karbanová 

 
Věc: Zápis z prvního jednání Protidrogové komise Rady HMP 

Zapsala: Mgr. Nikola Konečná 
Počet listů/stran    

2/3 
 Datum 

25. 1. 2023, 

16.00 – 17.30 

 
Jednání Protidrogové komise Rady HMP (dále jen „Komise“) zahájila v 16.10 hod. předsedkyně 

Komise PaedDr. Martina Richterová Těmínová. Přítomno bylo 12, následně 11 členů Komise, 

Komise byla usnášeníschopná. 

Na úvod jednání vyzvala předsedkyně Komise přítomné, aby se krátce představili, následně 

omluvila z jednání MUDr. Petra Popova, MHA, Mgr. Ondřeje Počarovského, Mgr. Lenku 

Vedralovou, PhDr. Ivana Doudu a MUDr. Hanu Karbanovou.  

1. Schválení hostů, programu jednání a ověřovatele zápisu 

Předsedkyně Komise v představila přítomné hosty – Mgr. Milenu Johnovou (radní pro oblast 

sociální politiky a zdravotnictví), Ing. Moniku Weinerovou (asistentka radní pro oblast 

sociální politiky a zdravotnictví), Mgr. Nikolu Konečnou (specialistka prevence odd. 

prevence SOV) a vyzvala přítomné členy k hlasování o přítomnosti shora uvedených hostů 

na jednání Komise. Nikdo z přítomných neměl připomínky. 

Hlasování v 16.15 hod. 

pro – proti – zdržel se 

11 – 0 – 0  

Komise schválila přítomnost hostů na 1. jednání Komise pro protidrogovou politiku RHMP. 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

2. Situace v Praze po uzavření kontaktního centra Progressive o.p.s., vyhodnocení 

současných opatření a vydefinování doporučení řešení nastalé situace pro Radu hl. 

m. Prahy a organizace působící v oblasti služeb pro adiktologické klienty 

3. Harmonogram dotačního řízení v oblasti adiktologických služeb 

4. Různé 

Ověřovatelkou zápisu byla navržena Mgr. Michala Hánová. Nikdo z přítomných neměl 

námitky. 

Hlasování v 16.16 hod. 

pro – proti – zdržel se 

11 – 0 – 0  

Komise schválila program jednání. 

Hlasování v 16.16 hod. 

pro – proti – zdržel se 

11 – 0 – 0  

Komise schválila Mgr. Michalu Hánovou ověřovatelkou zápisu. 
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2. Situace v Praze po uzavření kontaktního centra Progressive o.p.s. 

Předsedkyně Komise informovala přítomné o výpovědi smlouvy o pronájmu prostor vůči 

organizaci Progressive o.p.s., která zde provozovala kontaktní centrum (dále jen „KC“), 

ze strany MČ Praha 5. Kontaktní centrum obsloužilo denně cca 80 – 130 klientů denně.  

Mgr. Janouškovec shrnul situaci – ke konci roku bylo ukončeno fungování KC na adrese 

Mahenova 4, Praha 5, v současné době probíhá stěhování. Podařilo se najít malé nebytové 

prostory na území MČ Praha 8, které umožňují ambulantní fungování v rámci terénní služby, 

jedná se však jen o dočasnou náhradu. Cílem je nyní nalézt prostory, které by umožňovaly 

adekvátně nahradit KC v ul. Mahenova. Část volných kapacit je možno využít v jiných 

organizacích (Armáda spásy, Jako doma - Homelike, o.p.s.), probíhají terénní služby – cca 50 

kontaktů denně. Organizace v současné době není schopna zajistit rekonstrukci a vybavení 

případně vybraného objektu z vlastních zdrojů. 

Od 16.30 hod. se jednání účastní MUDr. P. Bém. 

Předsedkyně Komise informovala, že organizace SANANIM provozuje na Praze 5 kontaktní 

centrum, zvýšil se průměrný počet klientů (cca 140 klientů denně) i počet vyměněných 

stříkaček/jehel, klienti navštěvují centrum nárazově ve vlnách. Konstatovala, že situace je 

dlouhodobě neudržitelná, prozatím se nepodařilo dlouhodobě umístit na vhodná místa ani 

mobilní ošetřovny. 

MUDr. Bém konstatoval, že nahrazení KC na zcela odlišném místě není plnohodnotnou 

náhradou, protože klienti jsou na konkrétní místo navázáni a informuje o podnětu na odnětí 

certifikace organizaci Progressive, o.p.s. Vyzývá k diskuzi s řediteli ostatních kontaktních 

center. Do diskuze se zapojil Mgr. Janouškovec. 

Radní Johnová informovala o jednání se zástupci některých městských částí, k diskuzi dává 

prostor v ul. Za Poříčskou bránou 284, 186 00 Praha 8, které bylo vyhodnoceno jako vhodné.  

V 16.50 hod. se z jednání Komise omluvil Pavel Novák. 

 

Komise navrhuje k bodu 2 následující usnesení: 

 

Usnesení č. 1 
Komise žádá Radu hl. m. Prahy, aby umožnila vznik kontaktního centra na adrese Za Poříčskou 

branou, č. p. 284, 186 00 Praha 8, a učinila k tomuto v dohledné době patřičné kroky. 

Hlasování v 17.00 hod. 

pro – proti – zdržel se 

11 – 0 – 0  

Komise vyslovila souhlas s tímto zněním návrhu usnesení. Usnesení Komise č. 1 bylo schváleno. 

 

Usnesení č. 2 

Komise žádá Radu HMP o aktualizaci seznamu volných nebytových prostor a prostor, které 

budou či mohou být v blízké době uvolněny. 

Hlasování v 17.03 hod. 

pro – proti – zdržel se 

11 – 0 – 0  

Komise vyslovila souhlas s tímto zněním návrhu usnesení. Usnesení Komise č. 2 bylo schváleno. 
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Usnesení č. 3 

Komise pověřuje MUDr. Pavla Béma a Mgr. Vojtěcha Janouškovce, DiS., k jednání se zástupci 

MČ Praha 8 o zřízení kontaktního centra na jejím území. 

Hlasování v 17.05 hod. 

pro – proti – zdržel se 

11 – 0 – 0 

Komise vyslovila souhlas s tímto zněním návrhu usnesení. Usnesení Komise č. 3 bylo schváleno. 

 

 

3. Harmonogram dotačního řízení v oblasti adiktologických služeb 

Žádosti v Programu adiktologických služeb pro rok 2023 jsou ohodnoceny po formální i 

obsahové stránce v souladu se zněním dotačního programu a 31. 1. 2023 bude finální návrh na 

přidělení dotací předložen Grantové komisi rady hl. m. Prahy pro oblasti sociální, zdravotní, 

rodinnou politiku a prevenci. Po rozhodnutí grantové komise bude návrh předložen Radě hl. m. 

Prahy a následně Zastupitelstvu hl. m. Prahy. 

 

Víceleté dotace, schválené dotačními programy pro rok 2020 – 2022, budou vyplaceny po 

řádném zaslání vyúčtování dotace ze strany žadatele. 

 

4. Různé 

Ing. Čelikovská informovala přítomné o dalším postupu odboru ZDR MHMP ve věci vypisování 

receptů s modrým pruhem ze strany 

 

 

Další jednání Komise se uskuteční 22. 2. 2023 do 15.00 hod., místo jednání bude upřesněno. 

V 17.30 hod. ukončila předsedkyně Komise jednání. 

 
 

 

Zapsala: 

 

v. r. Mgr. Nikola Konečná 

 

 

Ověřila: 

 

 

…………………………………….. 

Mgr. Michala Hánová 

 

 

 

 

…………………………………… 

PaedDr. Martina Richterová Těmínová 

předsedkyně Komise 


